

Terms & Conditions: 1. The Promotion Pariod is from now on until 31 Desimible 2023. 2. The above offer is applicable to all Criedt Cards and Cobin Med Orads Cards (including Supplementary Card) issued by Banco Conversial de Macau, S.A. (Brock Bennel). 5. Cardiolis must settle payment with ECK Card Card to enjoy the above offer is not applicable to be above offer is applicable to a transmission of a supplicable to a sup



每月憑成功登記之澳門商業銀行信用卡於推廣 期內逢星期五、六及日作單筆零售簽賬滿指定 金額,即享高達\$600現金回贈!

Register your BCM Credit Card on a monthly basis and make single retail transaction of designated spending amount on every Fridays, Saturdays and Sundays during the Promotion Period can entitle to a maximum of \$600 Cash Rebate !

簽賬時段 Spending Period: 逢星期五、六及日 Every Fridays, Saturdays and Sundays

0	簽賬金額 * Spending Amount		\$3,000	\$6,000	\$9,000
	回贈金額 * Cash Rebate	創富理財客戶 VIP Customers	\$50	\$100	\$150
		其他客戶 Others	\$40	\$90	\$140

* 木埠廣之有關簽賬及獎質將以每卡每月獲立計算。客戶須於推廣期內每月為所将有之合資格信用卡於本行鋼頁進行登記方可參加。木埠廣不適用於Doraemon,World Mastercard 、銀聯鑽布卡、銀聯雙幣白金卡 "里數回歸" 演門培正同學會十及演門房地產聯合商會銀聯雙幣信用卡。推廣期內每位成功登記之客戶每月可按簽賬交易之時間順序要最多四次獎賞。

Cardholders are required to make registration via BCM website every month, the single retail transaction spending amount will be counted per card on a monthly basis. This Promotion is not applicable to Domemon, World Mastercard, UnionPey Diamond, UnionPey Platium "Nelse Reward". Put Ching Alumni Association and Maccus Really UnionPey Dual Currency Credit Cards. Each registered customer is limited to entifie to the Reward for 4 times per month based on the chronological order of the transaction made daring the Promotion Predication.

推赢期 Promotion Period: 01/01/2023 - 31/03/2023 | 登記方法 Registration Method: 口 網上登記 Register online at www.bcm.com.mo

Terms and Coddings: 1. The Promotion Felorid of Weekly Researd 2023 (Salaco 1) [* Promotion" js from 1. January b 51 March 2023, with both datas trackale Promotion Feedora, D. 2. The Promotion is applicable to Cardi Carda A. (* Cardading Principal Carda and Supplementary Carda) issued by Banco Comercial de Macau, S.A. (* The Bant'), except Doarsmon, World Matatrand, Unionity Pathurum Yalies Researd F. Pia Cing Researd F. P



由即日起至2023年6月30日,憑澳門 商業銀行信用卡於心靈美容簽賬可尊享 以下優惠:

From now on until 30 June 2023, BCM Credit Cardholders can enjoy the exclusive offer at Soul Spa Beauty:

所有美容及護理項目可享 10% Off on all items

 \bigcirc



由即日起至2023年9月30日,憑澳門商業銀行信用卡於澳門專業營養師協會簽賬報讀課程可尊享以下優惠:

From now on until 30 September 2023, BCM Credit Cardholders can enjoy the exclusive offer at Macau Professional Nutritionist Association:





查詢 Enquiry : 6882 3823 / 6801 2080 地址 Address : 氹仔東亞運大馬路 924-998澳門羅斯福酒店一樓08P-09P商舗 SHOP 08P-09P, 1/F, NOS. 924 - 998 DA AVENIDA DOS JOCOS DA ASIA ORIE NTAL, AOS ACESOS DO IMOVEL, MACAU

條款及網則:1.推薦期由即日起至2023年6月30日止。2.以上慶臺只總用於澳門商業銀行股份有限公司("木行")登出 之信用卡及聯告卡 (包括主卡及用屬卡)。3.客戶必須以澳門商業銀行信用卡簽賬方可享用以上慶惠。4.此慶惠可與其 信優惠問時使用。5.本行對有局是次增廣活動之證服及那品質素累不負責。6.本行及心靈等容僅使用此慶惠之最終 決議審。7.本意點便溫品不是以奧重的人士為目標。6.本行及心靈等容保留簡時做從任何相同及條款之屬利,而否须筆 前級地。9.中、英文本若在文集上年代的長。4.電火力及準準。

- -----

Terms & Conditions: 1. The Promotion Period is from now on until 30 June 2023. 2. The above offer is applicable to all Credit Cards and Co-branded Credit Cards (including Supplementary Card) issued by Banco Comercial de Macau, S.A. ("BoK hank"). 3. Cardholders must settle payment with BCM Credit Card to enjoy the above offer. 4. The offer can be used in conjunction with cher promotions. 5. BCM bank access to allability for the services and poducts provided. In case of any dispute, BCM bank and Soul Spa Beakity reserve the right to rune final decision. 7. The service/product is not targeted at customers in the EU. B. BCM bank and Su Spa Beakity reserve the right to rune final decision. 7. The service/product is not targeted at customers in the EU. B. BCM bank and Su Spa Beakity reserve the right to rune may of these terms and conditions without prior notice. 9. If there is any inconsistency between the English and Chinese versions, the Chinese version shall prevail.



查詢 Enquiry : 2832 2401 / 2835 4530 地址 Address : 澳門南灣大馬路665號志豪大廈23樓全層 23/F, 665 AV. DA PRAIA GRANDE, GREAT WILL, MACAU

條政及期間:1.推廣期由即日起至2023年9月30日止。2.以上使還見沒國用於澳門總果銀行政份有限公司("本行")登出 之信用卡及聯繫卡(包括主卡及附屬卡)。3.客户公组以澳門商業銀行信用卡婆服方可享用以上便應。4.壯慶惠可與其 植戀惠同時規則 - 6.以上使意不可送現現金。6.本行首有關是次討應法指定這路及品品質算經不改實。7.本行及澳門專業營費將協 會會報酬辦修設任何範則及要求之關於這處德。8.本超級/產品不足以蒙認的人士為目標。9.未行及澳門專業營費將協 會會報酬辦修設任何範則及基款之關卡/百冊要罪前時間。1.可完又該加拿任例为後、現以中交為集。

Terms & Conditions: 1. The Phomoton Period is from now on until 30 September 2023. 2: The above offer is applicable to all Credit Cask and Co-Dennied Credit Cask (including Supplementary Card) issued by Banco Conneccial de Macua, S.A. ('BCM band): A. Cardholers muts stelle payment with IBCM Credit Card o sanly the above Offer. 4. The offer an to used in conjunction with other promotors. 5. The offer is not acknapsable to cash. 6. BCM bank accepts no lability for the service and products provide. 7. In case of any disputes, ECM bank and Alexan Pedissional Natibionist Association reserve the right to the service for the final decision. 8. The service/product is not targeted at customers in the ELU. 8. ECM bank and Macua Professional Natibiotist Association reserve the right to amend any of these terms and conditions without prior notice. 10. If there is any inconsistency between the English and Chinese versions, blac Period.



L CHILLAX • TABLE•

From now on until 31 December 2023, BCM Credit Cardholders can enjoy the exclusive offer at Chillax Table:





查詢 Enquiry : 6855 5368

地址 Address : 澳門孫逸仙大馬路1425-1435號帝景苑地下F, G, H座及1樓H座 AVENIDA DR. SUN YAT-SEN, NO 1425-1435, VISTA MAGNIFICA COURT, R/C, MACAU

(庫次及編):1,推薦前曲的已起2003年12月3日止。2.2.L生產系引達期於表示問葉編行設約有限公司(本行))發 出之2個目42期書(他話主主及相關書)。3.客戶公司以高行資業銀行信用主要紙为了享用以上要意。4. 仕邀書不可 其此後臺唱的中使用。5. 此意素不須由於去餐。6. 以上重要不可以追加後。0. 未可對有關是次連貫送超於及加合 質素都不容備。8. 本行及Onex Tabe保留使用止要意之簡終法描聲。9. 本容易保產不足以歐語的人士為目標。10.本 行及Onex Tabe保留證時你及任何回答及條款之運料,而毋須事的過知。11. 中,英文本容在文書上有任何分歧。概以 中文為書。

Terms & Conditions: 1. The Promotion Period is from now on until 31 December 2023. 2. The above offer is applicable to all Credit Cardit and Co-branded Credit Cards (Including Supplementary Card) issued by Banco Comercial de Marau, S.A. (BCM bandy). 3. Cardholdss must settia payment with BCM Credit Card to ency the above offer. A. The offer is not rechangeable to carb. 7. BCM bank accepts no liability for the service and product provides. B. In sea of any datase, BCM bank and Callias Table service the right or the Initia discission. 3. The differ cannot be used in combo sets. 6. The offer is not exchangeable to carb. 7. BCM bank accepts no liability for the service and products provides. B. In sea of any datase, BCM bank and Chillas Table service the right for the Initia decision. 9. The sentice/product is not targeted at castomers in the EU. 10. BCM bank and Chillas Table service the right on amond any of these terms and conditions without prior notice. 11. if there is any inconsistency between the English and Chinese versions, the Chinese version shall prevail.



由即日起至2023年12月31日,憑澳門 商業銀行信用卡於賓利酒世界簽賬可尊 享以下優惠:

From now on until 31 December 2023, BCM Credit Cardholders can enjoy the exclusive offer at Banny Wines Cellar:

消費滿澳門幣100圓或以上可享 9折 10% off upon spending of MOP100 or above



查詢 Enquiry :2878 8000 地址 Address :澳門菜面新街83號建富新印置富閣地下Y鋪 RUA HORTENSE NO. 83, US. Y, EDIF. KIAN FU SUN CHUEN, CHI FU KOK, R/C,

MACALL

集款及紙刷:1.推廣開由即已起至2023年12月31日止。2.以上優惠只適用於澳門衛軍級行政份有限公司("本行")發出 之信用 化及酸素 (在低主卡及用屬本)。3.客所必须以關門國東銀行商用 特級方可算用以上優惠。4.虛慶漸可算其他 慶惠同時使用。5.以上優惠不適用於名莊為"以為加以關係品。6.本行對有關是次推廣法能之服務及商品資素成不負責。 7.本行这業者這個不是相使用近慶還去最終決層。6.未必須因是品不見以認識的大品牌。6.本行之實情面所得 關時修改任何細胞及條款之權利,而毋须事前聽知。10.中、笑文本若在文量上有任何分歧。4.認以中文為車。

Thems 4 Conditions: I). The frammoin Minisol of from now on until 31 December 2023. 2. The above other 6 applicable to all Credit Cards and Co-branded Credit Cards (including Supplementary Card) issued by Banco Comercial de Macau, S.A. (*BCM bank?), 3. Cardholaws must settle payment with BCM Credit Cards to enjoy the above offer. A. The offer carmot be used in conjunction with other promotions. The offer is not applicable on Fine wines, settle and discussion. B. GML bank accounts for heading to the service and products provided. 7. In case of and egispace, BCM bank and Banny Wines Calar reases the right for the final decision. B. He service/products in the right to a mend and a file service and products provided. 7. In case of and egispace, BCM bank and Banny Wines Calar reases the right for the final decision. B. He service/products in the right to a mend and of these terms and conditions without prior notice. 10. If there is any inconsistency between the English and Chinese versions, the Chinese amonies and werdit.